
 

1 

 

 

 

Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vraňany 

konaného dne 19. června 2024 

 

1) Zahájení. 

Zasedání zastupitelstva obce v 18:00 hod. zahájil starosta obce, dále předsedající. Přivítal 

zastupitele i občany na dnešním zasedání a poděkoval TJ Sokol Vraňany za možnost 

uspořádat zasedání v jejich prostorách. 

Předsedající dále konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle zákona o obcích č. 

128/2000 Sb., v platném znění. Informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 

desce Obecního úřadu Vraňany a na elektronické úřední desce, a to od 11.6.2024 do 

19.6.2024. 

 

Předsedající oznámil, že dle usnesení č. 11 zastupitelstva obce ze dne 21.9.2023, bude 

z dnešního zasedání pořízen audiozáznam pro potřeby zápisu a zastupitelstva obce. 

 

Přítomni: 

Účast zastupitelů (P=přítomen, N=nepřítomen, O=omluven): 

Zastupitel Účast Poznámka 

Martin Chmelík P  

Bc. Kristýna Rabinčáková P  

Jan Deršák P  

Petr Hartman P  

Zdeněk Hanuš P  

Ing. Ondřej Mamula, MBA P  

Ing. Maxim Turba O  

Ing. Radka Vojtěchová O  

Ing. Jaroslav Slavík P  

 

Přítomno je 7 zastupitelů. 

Přítomna  je nadpoloviční většina zastupitelů. 

Zastupitelstvo je usnášení schopné. 

 

Veřejného jednání se dále zúčastnili 4 občané. 
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2) Určení ověřovatelů a zapisovatele. 

Předsedající navrhl usnesení: 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce Vraňany určuje zapisovatelem: Šárku Pletichovou 

 ověřovateli zápisu: Jana Deršáka 

  Jaroslava Slavíka 

 

Hlasování 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 1 je schváleno 

 

Zápis z minulého zasedání byl ověřen a nebyly k němu vzneseny žádné námitky. 

 

3) Schválení programu zasedání. 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu zasedání: 

1. Zahájení. 

2. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele. 

3. Schválení programu zasedání. 

4. Schválení účetní závěrky obce za rok 2023. 

5. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2023. 

6. Projednání žádosti o dotaci pro AFK Vraňany. 

7. Rozpočtové opatření č. 3. 

8. Projednání záměru společnosti Cetin na výstavbu optické sítě. 

9. Různé. 

10. Diskuse. 

11. Závěr. 

 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

Nikdo z přítomných neměl připomínek. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje předložený program zasedání. 

 

Hlasování 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 2 je schváleno 

 

4) Schválení účetní závěrky obce za rok 2023.  
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Předsedající oznámil přítomným, že tento bod byl na minulém zasedání odložen. 

Zastupitelé byli seznámeni s účetní závěrkou obce za minulý rok a konstatoval, že v 

minulém roce obec hospodařila se ziskem před zdaněním ve výši 9.881.537,31 Kč. 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit. 

 

Zastupitel Slavík: 

Doporučil bych tento dokument schválit a doporučil bych, až se bude připravovat 

rozpočet na příští rok, aby se před jeho schválením aktualizoval střednědobý výhled 

rozpočtu a vypracování rozpočtu na rok 2025 bylo doloženo podrobným rozborem 

jednotlivých příjmů a výdajů, aby nedocházelo k velkým rozdílům mezi rozpočtem a 

skutečností. A zároveň bych upozornil ještě na jednu věc, že by bylo potřeba rozpočtová 

opatření provádět striktně podle paragrafu. 

Předsedající: 

To určitě dodržujeme, na to by nás kontrolorky krajského úřadu jistě upozornily. 

Zastupitel Slavík: 

Jestliže je rozpočtové opatření schváleno, dám příklad jako to 3., schváleno k 30.5. a 

vypracováno v červnu, tak mě se to zdá, že tam dochází aspoň k nedodržení správných 

termínů, mělo by být nejdřív schváleno a potom vypracováno. 

 

Návrh usnesení 

Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku obce za rok 2023. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 3 je schváleno 

 

 

5) Schválení závěrečného účtu obce za rok 2023. 

Předsedající oznámil přítomným, že Návrh závěrečného účtu obce za rok 2023 byl 

zveřejněn na úřední desce obce dne 3.4.2024. 

Přezkoumání hospodaření obce provedly pracovnice kontrolního odboru Krajského 

úřadu ve dnech 3.8.2023 a 28.3.2024. Při kontrolách nebyly zjištěny žádné chyby a 

nedostatky. Doporučil zastupitelům závěrečný účet obce schválit bez výhrad.  

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit. 

 

Zastupitel Slavík upřesnil některé položky, které jsou obsaženy v závěrečném účtu. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje závěrečný účet obce bez výhrad. 



 

4 

 

 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

 

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 4 je schváleno 

 

 

6) Projednání žádosti o dotaci pro AFK Vraňany. 

Předsedající oznámil přítomným, že zastupitelstvu bylo od AFK doručeno vyúčtování 

dotace za minulý rok, kterou zkontroloval předseda finančního výboru Ondřej Mamula a 

neshledal v ní nedostatky. AFK Vraňany požádalo o dotaci ve stejné výši jako v minulém 

roce, tedy 100.000,-Kč. Dotace bude využita na úhradu nákladů souvisejících s činností 

AFK. Navrhl zastupitelům dotaci schválit.   

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit.  

Nikdo z přítomných neměl připomínek. 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce schvaluje přidělení dotace pro AFK Vraňany, IČ: 18584918, ve výši 

100.000,-Kč. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 5 je schváleno 

 

7) Rozpočtové opatření č. 3. 

Předsedající oznámil přítomným, že v kompetenci starosty obce učinil rozpočtové 

opatření č.3. Zastupitelé byli již dříve informování e-mailem. 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 

 

8) Projednání záměru společnosti Cetin na výstavbu optické 
sítě. 

Předsedající oznámil přítomným, že jak již informoval na minulém zasedání, kde byl 

tento bod odložen, byla doručena žádost společnosti Cetin, která by chtěla ve Vraňanech 

inovovat svoji síť do optického vlákna. Stavba bude z velké části v zelených pásech podél 

komunikací. Po stavbě budou mít všechny nemovitosti v obci, jen tady ve Vraňanech, 

možnost připojení k vysokorychlostnímu internetu a dalším službám přes optický kabel. 
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Tato akce je součástí pilotního projektu pro cca 20 malých obcí v celé republice, které 

prošly výběrem společnosti Cetin. Oznámil, že se zastupitelé setkali se zástupcem 

společnosti Cetin panem Borusíkem, který projekt představil a zodpověděl dotazy 

zastupitelů. On, jako starosta obce, byl společně se starosty dalších vybraných obcí 

pozván na podrobné představení tohoto projektu. Pokud bude záměr schválen, začnou 

ihned přípravné práce tak, aby byla akce dokončena do konce tohoto roku. Obyvatelé 

obce budou informováni o možnosti připojení a vzhledem k tomu, že připojení na optický 

kabel bude společností Cetin hrazeno až do domu, doporučujeme občanům připojení 

jejich nemovitostí na tuto síť, a to i v případě, že tuto síť nebudou hned aktivně využívat. 

Rychlost připojení se bude pohybovat okolo 2 GB. 

Předsedající dal možnost přítomným se k projednávanému bodu vyjádřit. 

 

Pan Hanč: 

Sliboval jste realizaci do konce roku. Co to znamená? 

Předsedající: 

Oni chtějí začít co nejdříve s realizací a na konci roku, aby byli lidé v celé obci připojeni. 

Pan Hanč: 

Ta realizace se bude provádět formou průtlaků? 

Předsedající: 

Výkopů v zeleni, zářezů do asfaltu a v případě zámkové dlažby výkopem a uvedením 

dlažby zpět. Pokud budou dělat nějaký průtlak, tak zřejmě pod trojkovou, krajskou 

komunikací.  

Pan Hanč: 

A týká se to jenom Vraňan? 

Předsedající: 

Zatím jenom Vraňan, ale je vysoká pravděpodobnost, že pokud si alespoň 90% 

nemovitostí nechá zavést přípojku, tak Cetin může dotáhnout síť i do Mlčechvost. U 

nádraží tomu až tak nevěřím, protože tam je počet nemovitostí malej, takže tam to bude 

trvat nejdýl.  

Pan Hanč: 

To je ale velká akce a rozkopou celou obec. 

Předsedající: 

Je to velká akce, ale mělo by to trvat dva měsíce. Samozřejmě budou zachovány veškeré 

přístupy, jak to jen bude možné a akce by měla trvat řádově 2 měsíce a je to i v jejich 

zájmu. 

Pan Hanč: 

Takže se nejedná o stavbu? 

Předsedající: 

Nejedná se o stavbu, která by se musela povolovat stavebním povolením, je to stavba na 

ohlášku.  

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Vraňany schvaluje předložený záměr společnosti CETIN na výstavbu 

optické sítě umístěním podzemního vedení, jednorázově či po jednotlivých etapách. 

Zastupitelstvo obce schvaluje pro záměr společnosti CETIN uznání současných tras 
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metalického vedení, tudíž nebudou zřizovány nové služebnosti. Zastupitelstvo obce 

vyžaduje maximální využití zelených pásů podél komunikací a obnovu zničené, nebo 

poškozené zeleně. 

K navrženému usnesení nebyly vzneseny žádné pozměňující návrhy ani protinávrhy.  

Předsedající dal hlasovat: 

 

Hlasování 

PRO: 7 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení č. 6 je schváleno 

 

 

9) Různé 

a) Poděkování Farmě Hanč Vraňany.  

Předsedající poděkoval za catering a podporu pro dálkové plavkyně 

Czechladiesteam, které plavaly z Lipna až na Mělník na podporu Aliance žen 

s rakovinou prsu. Od Aliance jsme dostali nabídku pro občany na osvětu proti 

rakovině prsu a varlat. Této nabídky určitě bude využito. 

 

b) Revize nového veřejného osvětlení. 

Předsedající oznámil přítomným, že byla provedena revize na veřejném osvětlení, čímž je 

výměna VO hotová. Není ještě dořešen rozvaděč ve VRN, který se musel přemístit, ale to 

už není v rámci stavby jako takové. Je připraven, ale ještě není zapojen, protože se čekalo 

právě na revizi VO, aby ho ČEZ mohl připojit. 

c) Komunikace ve Vraňanech nádraží. 

Předsedající oznámil přítomným, že v příštím týdnu bude přebírat i cestu ve VRN, která 

byla dokončena, ale ještě se dělaly drobné úpravy ve vjezdech k nemovitostem.  

d) Kamerový systém. 

Předsedající oznámil přítomným, že kamerový systém v obci už se realizuje. Jedna 

z kamer bude připojena na veřejné osvětlení přes baterii, protože jsme se nedostali na 

připojení přímo do sítě. Během příštího týdne by měla být akce dokončena. 

e) Nové vedení povrchové kanalizace – tůje. 

Předsedající oznámil přítomným, že vzrostlé tůje, které jsou před nemovitostí p. K., 

zničily a ucpaly potrubí povrchové kanalizace a dešťová voda z celé hlavní ulice odtéká k 

nemovitosti p. Hanuše. Řešila se možnost posunutí povrchové kanalizace, ale díky sítím 

to nepůjde. Jedinou možností je tedy pokácení tůjí a vybudování nové části povrchové 

kanalizace. Pokácené tůje budou nahrazeny zřejmě keři. 

Pan Hanč: 

Dneska se všude dělají vsakovací jímky a tady je písek. Může to někdo spočítat? A i 

stavební úřad, životní prostředí, to navrhuje. 
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Předsedající: 

Standartně se vsakovací jímky dělají po 60-80 m a tady by musela být větší plocha, 

protože od pošty je to tak cca 200 m. Můžu nechat spočítat jak velká plocha a hloubka by 

to musela být, ale zase jsme omezení sítěma, které jsou v okolí. Každopádně i kdyby 

vsakovací jímka technicky šla udělat, tak minimálně 3 z těch tůjí budeme muset pokácet. 

Poradím se o tom s nějakým projektantem a uvidíme co vymyslíme. Jen jsem chtěl, aby 

občané věděli, že tůje se budou muset, možná jen některé, vykácet.  

 

10) Diskuse 

 

Zastupitel Slavík: 

Kdy budeme pokračovat na novelizaci strategického plánu rozvoje obce? 

Zastupitel Mamula: 

Příští týden ve středu 26.6.. 

Pan Uher: 

Co zaznělo podnětného pro obec na valné hromadě Vodáren? 

Předsedající: 

Máme více akcií, jsme někde na úrovni půl %. Co se týče čističky odpadních vod ve 

Vraňanech, tak jsou připravený peníze na druhou polovinu roku 2025 s tím, že obec se 

má podílet na přístavbě ČOV částkou zhruba 10 mil. korun. VKM bude platit 

rekonstrukci na současný počet ekvivalent, a protože jsme si vyžádali nárůst ekvivalent, 

tak ten bude platit obec. Bude kapacita na 800 ekvivalent, v současné době je 520-530. 

ČOV byla projektovaná na 300, ale došlo tam k intenzifikaci a technologií byla navýšená 

kapacita. 

Zastupitel Slavík: 

Já k tomu něco doplním. Obec má akcie VKM v nominální hodnotě 16 mil. korun a tržní 

hodnota se pohybuje kolem 6 mil. korun. Co se tady mluví o těch 10 mil. korun, tak za to 

obec zase dostane akcie, tak to nebude normální investice, ale dostaneme akcie 

v nominální hodnotě 10. mil. korun. Takže to financování bude vyváženo akciema. 

Pan Uher: 

A co na pískovně, že se zastavily práce? 

Předsedající: 

Na pískovně se už asi měsíc nejezdí. Pan Fajks sdělil, že dělají nějaké testy a ty jím moc 

dobře nevycházej, že je písek nekvalitní. Problém je v tom, že v momentě, kdy začali těžit, 

tak už to musí vytěžit. Osobně si myslím, že těžba bude trat mnohem delší dobu, než byl 

předpoklad. 

Pan Hanč: 

My jsme od posledního zastupitelstva umístili cedulky zákaz vstupu na naše pozemky a 

některým občanům se to dosti nelíbilo, takže cedulky ničili intenzivně okolo celého 

pozemku. Všude ve dne v noci.  

Paní Hančová: 

Zatarasovali obecní cesty a pak na nás obyvatelé posílali pana starostu, že jsme zatarasili 

obecní cestu. 

Předsedající: 
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Mě nikdo neříkal, že vy jste zatarasili a nezlobte se na mě, ale logicky mě napadlo, že tam 

ty kuláče asi budou vaše. Nechci, abyste si mysleli, že jsem na vás vysazenej, ale tušil 

jsem, že ty balíky budou vaše, proto jsem šel za vámi a určitě si vzpomenete, že jsem 

nepřišel s nějakým hulákáním, nadáváním. 

Pan Hanč: 

V tomto případě nám došlo k poškození majetku. Někdo vzal a rozřezal balíky a hodil je 

na obecní cestu. Policii jsme k tomu nevolali, dohodli jsme se spolu, že mi to na vlastní 

náklady odstraníme. Cedulku jsme umístili, mizela pořád, ale balíky už zůstaly na místě. 

Nicméně za poslední týden, to už víte vy z korespondence, jsme chytili syna pana B., 

který několikrát cedule ničil. Chytli jsme ho osobně, byl velice drzej, nadávačnej, řekl ať 

si zavoláme policii a vyloženě řek, že tatínek ho tady za to pochválí. Tudíž my jsme s ním 

jeli oslovit jeho rodiče, ty dělali, že nejsou doma nebo s tím nechtěli mít nic společnýho. 

Volali jsme straně pana Slavíka, paní Vojtěchové a pana B.. 

Paní Hančová: 

Paní Vojtěchová o tom ví, já jsem s ní ten den o tom mluvila, tak předpokládám, že se 

informace ve vašem sdružení šíří dál, ale zjistila jsem, že se nešíří. 

Zastupitel Deršák: 

Třeba to bude ve Vraníku napsaný. 

Paní Hančová: 

Možná, jako ta omluva od pana Slavíka a pana B. vůči nám.  

Zastupitel Slavík: 

Ale co já mám s tím společnýho? 

Paní Hančová: 

Ne, to jenom, abyste o tom věděl. Ta omluva se netýká cedulí, ta omluva se týká, vy moc 

dobře víte čeho. 

Zastupitel Slavík: 

Ale to je věc úplně jiná. 

Paní Hančová: 

Ale dodneška není. 

Zastupitel Slavík: 

On ještě ten Vraník nevyšel a až vyjde tak tam se pochopitelně … 

Paní Hančová: 

Ale paní Vojtěchová o ničem takovém nevěděla, my řekla do telefonu, že to slyší ode mě 

poprvé o nějaké omluvě z vaší strany ve Vraníku. 

Zastupitel Slavík: 

To jsme probírali my s panem B., s paní Vojtěchovou ne. 

Paní Hančová: 

Předpokládám, že paní Vojtěchová se na Vraníku také podílí.   

Zastupitel Slavík: 

Samozřejmě, že se podílí. To vypadá, že my se účastníme v nějakých akcích proti vám. 

Paní Hančová: 

Tak my jsme se v tom ujistili, že pan B. to, co nám řek u nás v kanceláři, že to není nic 

proti nám, proti farmě, tak teď jeho syn sám potvrdil, že ho tatínek za tohle pochválí. 
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Zastupitel Slavík: 

To si ale promluvte s panem B. a ne se mnou.  

Paní Hančová: 

Policie nám nedoporučuje s ním komunikovat.    

Pan Hanč: 

Celý příběh není jednoduchý a vlastně z jejich strany nedošlo k žádný komunikaci, tak 

my jsme se rozhodli, že vlastně když nechtějí komunikovat a řešit to, tak zavoláme 

policii, jako u všech těchto případů, kdy nám někdo krade něco na poli nebo ničí náš 

majetek. Podali jsme tedy na pana B. trestní oznámení, na mladýho, a na základě toho on 

vlastně poslal na obecní úřad dopis. 

Předsedající: 

Nám poslal společný e-mail, abychom byli přesní. 

Pan Hanč: 

Jo. Že vlastně všechno je jinak, že vlastně to udělal kvůli tomu a tomu, a to jsou 

nesmysly. Že mě upozorňuje na to už několikrát, abych si uklidil cestu. Nikdo mě na nic 

neupozornil. Čet jsem před dvěma lety jeden anonymní článek ve vašem Vraníku. 

Předsedající: 

My jsme spolu o tom mluvili. 

Pan Hanč: 

Jo, před dvěma lety. A jak se tam do nás pustil, jak je to možný, že podle pana B. mu já 

teď můžu klidně vlízt na zahradu, něco tam ničit a on nebude volat policii, nebude nic 

řešit a on si umaže vždycky na obecní cestě auto. 

Paní Hančová: 

Že k výkonu svého povolání potřebuje mít čisté auto. Ale nikdy nešel za panem R., že 

chce silnici uklidit, když po tý cestě ve vojtěšce jezdil pan R. denodenně s celou svojí 

rodinou a bláto tam tahal pan R. Na podzim jsme posílali panu starostovi fotky, že jsme 

shnilé listí shrabali a uklidili my, pan B. tam nebude hrabat listí. 

Pan Hanč: 

To je jen vysvětlení na tu reakci, že ta slova, který tam používá, že jsou převrácený a je to 

lež. Ať doloží to, že mě napsal zprávu, e-mail, že mám uklidit komunikaci. Já od něj nikde 

žádnou zprávu nemám, jenom z toho jejich zpravodaje. 

Paní Hančová: 

Ani při tom osobním setkání, které u nás v kanceláři proběhlo se o tom nikdy pan B. 

nezmínil. 

Pan Hanč: 

A slíbil, že se omluví, před dvěma měsíci, za to, že na nás podal to udání na vodovod, 

když je to závlaha. Dodneška to neučinil. 

Zastupitel Slavík: 

Říkali jsme, že to bude v našem Vraníku. 

Pan Hanč: 

A vy jste hlavně řekli, že mi to pošlete e-mailem, když to vyjde. Ale nic mi nedošlo. 

Zastupitel Mamula: 

S Jardou jsme korespondovali o tom, do jaké míry má obec hájit zájmy soukromých 

vlastníků půdy a on mi neodpověděl. 
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Zastupitel Slavík: 

Proč bych ti měl na takový dotaz odpovídat? 

Zastupitel Mamula: 

Protože jako zastupitelé se bavíme o tom, jak má obec hájit zájmy soukromých vlastníků 

půdy v této obci. Tak jsem chtěl znát tvůj názor, tys mi ho neřek, tak nám ho řekni teď. 

Zastupitel Slavík: 

Protože s tebou nemám chuť takovou komunikaci probírat a víš moc dobře proč. 

Pan Hanč: 

Pan R. se pořád nevystěhoval z našeho pozemku a ani ne z obecního. 

Paní Hančová: 

Panu B. nevadí, že pan R. znečišťuje celou ulici, ale vadí mu, že když je po dešti, tak 

Hančovi ze statku vyvezou něco. Když tam pojede někdo jinej, tak to vyveze taky. 

Zastupitel Slavík: 

Já vám nerozumím. Proč mám já … 

Paní Hančová: 

A vy jste nečetl tu korespondenci, kterou poslal pan B.. 

Předsedající: 

Ne, nečetl, protože to není korespondence zastupitelstva, to je korespondence obecního 

úřadu a vás. 

Pan Hanč: 

A obecní úřad je? 

Předsedající: 

To jsem já a Šárka a ta to nečetla. Není tam nic o čem by mělo rozhodovat zastupitelstvo, 

nebyla tam žádná informace o tom, že bych měl zastupitelstvu něco sdělovat, tak to 

musím brát jako korespondenci úřadu nebo starosty obce. 

Paní Hančová: 

Ale můžete panu B. odpovědět že tam uklízíme, že tam hrabeme listí, že o obecní 

pozemky se staráme. Vy nekonáte. 

Předsedající: 

Pokud já si ten e-mail dobře vybavuju, tak mi tam pan B. úplně nenapsal žádný dotaz, 

jenom mi napsal, co všechno nekonám a kam všude na mě pošle stížnosti. Každopádně 

to není materiál pro zastupitelstvo. 

Pan Hanč: 

Ale zastupitelstvo řídí obec, a tak by to mělo vědět, protože když to nevědí, tak neví, co se 

děje v obci. 

Zastupitel Mamula: 

Jsou aktivity, které jsou v kompetenci úřadu, jako samosprávného celku. 

Pan Hanč: 

Takže když já to přepošlu a požádám vás, abyste to přeposlal zastupitelům, co se v obci 

děje, jinak se to nedozvědí. 

Předsedající: 

Samozřejmě vy na to máte právo. 

Paní Hančová: 
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Tam se dovíte nový věci od pana B. 

Zastupitel Mamula: 

Nějaký, co by nás překvapily? 

Paní Hančová: 

Jo, kdo je mentální invalida. 

Pan Hanč: 

Já ho neznám, já s ním mluvil jednou v životě, když přišel s tím dopisem z vodoprávního 

úřadu, že se omluví, ale doteďka se neomluvil, takže nevím. Pan Slavík u toho byl, myslel 

jsem, že na to dohlídne, ale nedohlídl. 

Paní Hančová: 

Nebo my nevíme, jak často Vraník vydáváte nebo jak dlouho budeme na tu omluvu čekat. 

Pan Mamula: 

Dlouho. Já jsem taky čekal dlouho a vlastně jsem se jí ani nedočkal. 

Paní Hančová: 

Je smutný, že Vraník vychází pod ODS. ODS po Farmě Vraňany chce neustále velmi 

značnou podporu. My ODS podporujeme s nějakých důvodů, ale vlastně v časopise ODS 

jde na Farmu Vraňany jenom samá špína. 

Zastupitel Slavík: 

Já jsem vám ty Vraníky dal a řekněte mi jaká tam byla na váš špína. 

Paní Hančová: 

Zrovna tam bylo o tom, že vyvážíme to bláto v humnech a že na své dlažbě před svým 

obchodem bysme si to nedovolili, ale za humny je nám to jedno. To tam je napsaný. 

Zastupitel Slavík: 

To nebyla žádná špína, to bylo konstatování, že je tam bordel. 

Předsedající: 

Já si myslím, že zásadní problém je v tom, že ty humna nijak, podle mého názoru, 

nevybočujou ze všech ostatních ulic, které v obci máme. 

Pan Hanč: 

A my to tam uklízíme, opravdu. Uklízíme, udržujeme, aby to tam nějak vypadalo. To, že 

zaprší, spadnou listy a rozjezdí se to autama, takže pan B. si myslí, že je to bláto, protože 

z toho auta nevyleze. 

Předsedající: 

Já si myslí, že komunikace, kde jsou obrubníky se lépe uklízejí a naši zaměstnanci je 

uklízejí pravidelně. Chceme do budoucna vyřešit i komunikace bez obrubníků a osadit je. 

Momentálně, co děláme nové komunikace, tak jsou s obrubníky, parkovacími místy a 

vsakováním, aby na komunikaci nezůstávala voda. Osobně si myslím, že komunikace 

v humnech svou nečistotou nevybočuje ze standartu, který je běžnej nejenom v naší obci. 

Pan Hanč: 

Tak já se omlouvám, ale jeho syn nám ničí majetek a já jsem debil. 

Zastupitel Deršák: 

Kolik je jeho synovi. 

Paní Hančová: 

Šestnáct. 
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Zastupitel Deršák: 

To tak už by měl mít rozum. 

Paní Hančová: 

A když ho náš děda chytil při činu, tak se mu smál do očí a řek, ať si zavoláme policii, že 

ho táta stejně pochválí a úplně v klidu mu řek, že tu ceduli nevrátí na místo, dokud mi si 

neuklidíme v humnech. 

        

11) Závěr 

Po vyčerpání programu a diskuse předsedající zasedání ukončil v 19:11. 

Součástí tohoto zápisu jsou následující přílohy:  

• Prezenční listina zastupitelů obce 

• Prezenční listina občanů 

 

Zápis byl vyhotoven dne 4. 4. 2024 

Role Jméno Datum Podpis 

Zapisovatel: Šárka Pletichová   

Ověřovatelé: Jan Deršák   

 Jaroslav Slavík   

Starosta: Martin Chmelík   

   


